



國立臺灣師範大學國語教學中心外籍學員團體保險

(保險期間：2024/09/01~2026/08/31)

1. 投保對象：國立臺灣師範大學國語教學中心就讀之外籍學員，於註冊同時辦理投保。
2. 保險生效日：以每月1日為保險生效日。(加保資料之提供，以雙方議定之保單約定書辦理)
3. 保險費繳付方式：
 - 1) 正常班以三個月為1期，每人每期保費 276 元
 - 2) 暑期班以二個月為1期，每人每期保費 184 元
 - 3) 單月班以一個月為1期，每人每期保費 92 元

4. 保險內容：

保險項目	給付內容	最高給付金額
團體傷害保險	意外事故所致之身故 意外事故所致之1~11級殘廢	NT\$500,000 NT\$25,000~ NT\$500,000
團體傷害醫療限額	意外事故所致之醫療	NT\$50,000 (每次事故限額)
團體住院醫療保險 (住院日額與住院收據可擇優給付；非以健保身份就醫者，依收據金額66%給付)	每日病房費／膳食費 (每次住院最高120日為限) 每次住院各項雜費 (每次住院最高120日為限) 每次住院外科手術費 (5.6萬×最高5倍為限) 骨折未住院醫療 (依部位及程度不同做給付)	NT\$1,400 NT\$1,400 NT\$280,000 NT\$700

備註：

- (1) 團體傷害保險：保障因意外事故所致之身故或殘廢，如車禍等。
- (2) 團體傷害醫療限額：保障因意外事故所致之醫療，如車禍、跌倒受傷等(不包含感冒、牙痛等疾病)，請直接至合格之醫院或診所接受醫療，每次意外事故醫療費用在 50,000 元內可向保險公司申請理賠。
- (3) 團體住院醫療保險：保障因意外事故或疾病所致之住院醫療，其各項醫療費用限額，請參照上表。

5. 保險事故發生時所需之醫療費用應先自行支付，再向保險公司申請保險金給付。

6. 理賠申請手續：

- 1) 填寫表格(申請表格可至國語中心 709 辦公室領取)及檢附醫療證明文件：
①填寫理賠申請書；②檢附合格醫療院所診斷證明書；③檢附醫療收據正本
- 2) 請備齊上述①~③文件以及護照或 ARC 影印，到國語教學中心 709 辦公室申請。
- 3) 理賠申請經保險公司審核後，將於 15 個工作天左右寄送理賠支票至國語教學中心 709 辦公室，再通知學員或受益人領取。

7. 保險公司：三商美邦人壽

地址：台北市信義路五段 150 巷 2 號 10 樓



National Taiwan Normal University: Mandarin Training Center Group Insurance for Foreign Students (2024.09.01 ~ 2026.8.31)

1. The insured: The foreign students enrolled in Mandarin Training Center (hereinafter as MTC) of National Taiwan Normal University will be enrolled into the group insurance plan simultaneously after completing MTC's registration procedure.
2. Effective date: The group insurance coverage starts on the first day of each month for students who enrolled in the group insurance plan. (The enrollment procedure will be regulated according to the contract mutually agreed upon.)
3. Premium:
 - 1) Regular Class: 3-month period, the premium is NT\$276
 - 2) Summer Class: 2-month period, the premium is NT\$184
 - 3) Single-month Class: 1-month period, the premium is NT\$92
4. Details of the group insurance coverage:

Category	Coverage	Benefit (NT\$)
Injuries	Death caused by an accident. 1 st ~ 11 th Degree of Disability caused by an accident	500,000 25,000~ 500,000
Medical Treatments	Medical treatment caused by accidental injury,	50,000 maximum amount for each event
Hospitalization	Daily Room Rates & Board Costs, maximum stay: 120 days	1,400
	Miscellaneous Medical Expenses, maximum stay: 120 days	1,400
	Surgery Expenses, maximum amount for each surgery: \$280,000	280,000
	Fractures without hospitalization (Benefit varies from body parts to body parts)	700

Remarks:

- 1) Injuries: Covers death or disability caused by an accident, i.e., car accidents.
 - 2) Medical Treatments: Cover medical expenses caused by an accident, i.e., car accidents, (illness, such as catching a flu, and dental treatments are not included). When an injury is caused by an accident, the insured may proceed to a legally registered clinic or hospital for treatment. The medical treatment cost will be reimbursed up to NT\$50,000.
 - 3) Hospitalization: Covers the costs of hospitalization caused by diseases or accidents. Please refer to the table above regarding to the maximum reimbursement amount of each hospitalization cost.
5. All medical expenses should be paid by the insured in advance, and the insured can then apply for the reimbursement.
 6. Applying for accident benefits:
 - 1) Fill out the forms (available in Room 709) and enclose documents issued by the hospital, including:
 - ① **The completed Claims Application Form**
 - ② **The Medical Diagnosis issued by legally registered clinics or hospitals**
 - ③ **The Original Receipts**
 - 2) Please prepare the documents mentioned above (① ~ ③) **with your passport or ARC copy** to apply at Room709 MTC office.
 - 3) MassMutual Mercuries Life will mail the reimbursement checks to Room 709 of MTC within 15 working days after all required claim documents are submitted. MTC will notify the insured or the beneficiary to sign and take the checks.
 7. Insurance company info:
MassMutual Mercuries Life Insurance Co., Ltd., Group Insurance Department